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Protokół Nr 2/2024  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

odbytego dnia 27 sierpnia 2024 r.  

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna) 

 

Posiedzenie rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Ewa Sukta – Skarbnik Gminy 

Małgorzata Suda – Kierownik Referaty Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Ochrony 

Środowiska 

Andrzej Pittner – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej i Zarządzania Kryzysowego 

Wojciech Aleksander – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia odbytego dnia 19 czerwca 2024 r. 

4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 
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6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gosławicach. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania 

pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji : Niwka – 

Bobrowniki Małe w miejscowości Rudka – Bobrowniki Małe – Etap V”. 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV/505/2024 Rady 

Gminy Wierzchosławice z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy 

Wierzchosławice zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1344 K relacji : 

Wierzchosławice – Komorów – Rudka w m. Komorów w km 0+000- 0 + 777 w zakresie 

inwestycji obejmującej opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy chodnika. 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miasta Tarnów. 

10. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Wierzchosławice a Gminą Miasta Tarnowa w sprawie 

powierzenia zadania w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia odbytego dnia 19 czerwca 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia odbytego dnia 19 czerwca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

-Ewa Sukta: w przedłożonym projekcie uchwały, planowane dochody budżetu zwiększone 

zostały o 188 632,55 zł.  

Jeżeli chodzi o zmniejszenie to zaplanowane dochody zmniejszone zostały część środków 

zaplanowanych z Programu Odbudowy Zabytków dotyczących remontu elewacji zabytkowego 

kościoła w Wierzchosławicach z uwagi na wydłużenie okresu realizacji zadania do 2025 roku.  

Natomiast na kwotę zwiększenia składają się: 

- wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień, 

- odsetki od nieterminowych wpłat podatków i opłat, 

- dopisane odsetki od środków na rachunkach bankowych 

- dodatkowe dochody zrealizowane przez kierowników placówek oświatowych, 

- zwrot środków za zużyte media, 

- otrzymane wynagrodzenie płatnika składek, 

- zwrot nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami, 

- środki wpłacone na opłatę za schronisko dla osób bezdomnych, 

- większe wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych, 

- przewidywane większe wpływy z podatku od nieruchomości osób prawnych, 

- większe wpływy z tytułu opłaty eksploatacyjnej, 

- większe wpływy z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym, 

- przyznane środki na realizację programu pn. „Wdrożenie Programu Ochrony Powietrza w 

Gminie Wierzchosławice, 

- większe wpływy z tytułu dofinansowania w ramach Polskiego Ładu I etapu modernizacji 

placówek oświatowych na terenie Gminy Wierzchosławice, 

- przyznane dodatkowe środki z KPO i budżetu państwa z przeznaczeniem na zwiększenie liczby 

miejsc opieki nad dziećmi do lata 3 w istniejącym żłobku w Bogumiłowicach, 

- wpływy środków z Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w ramach Rodzinnego Kapitału 

Opiekuńczego, 

- przyznane środki z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 

lub materiały ćwiczeniowe – zgodnie z postanowieniem art. 55 ust. 3, art. 57 oraz art. 69 ust. 2 

ustawy z dnia 27 października 2017 roku o finansowaniu zadań oświatowych, 

- przyznaną dotację na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego 

na lata 2024-2027”, 
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- przyznana dotację na realizację rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno– komunikacyjnych na 

lata 2020 – 2024 – „Aktywna tablica”, 

- zwiększoną dotację na realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny, 

- przyznane dofinansowanie na realizację zadania polegającego na przygotowaniu i 

przeprowadzeniu wycieczek szkolnych w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą 

„Podróże z klasą”, 

- wpłaty rodziców  w ramach dofinansowania wyżej wymienionych wycieczek. 

Po stronie wydatków zwiększone zostały środki na realizację Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego programu Przeciwdziałania 

Narkomanii, wprowadzone zostały środki otrzymane z Polskiego Ładu na modernizację i 

rozbudowę placówek edukacyjnych na terenie Gminy Wierzchosławice, wprowadzone zostały 

środki na realizację zadania pn. „Wdrożenie Programu Ochrony Powietrza w Gminie 

Wierzchosławice. 

W ramach dodatkowych dochodów zrealizowanych przez kierowników placówek oświatowych 

zwiększone zostały wydatki na bieżące funkcjonowanie tychże placówek, w tym zwiększone 

zostały wydatki w Szkole Podstawowej w Wierzchosławicach w ramach otrzymanej nagrody 

w konkursie „Gotuj się na zmiany” zorganizowanym przez Winiary oraz w ramach środków 

otrzymanych od ubezpieczyciela za likwidację szkody powstałej w skutek zalania w budynku 

szkoły w Wierzchosławicach. 

W ramach otrzymanego dofinansowania zabezpieczone zostały środki na wyposażenie szkół 

w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe , na realizację zadania 

wynikającego z rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 

– „Aktywna tablica”, na realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny oraz 

na realizację zadań wynikających z rządowego programu „Dofinansowania wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego 

na lata 2024 – 2027”. 

Ponadto w ramach dodatkowo uzyskanych  środków jak również w skutek przesunięć pomiędzy 

podziałkami klasyfikacji budżetowej zabezpieczone zostały środki na : 

-zwrot nienależnie pobranych zasiłków wraz z odsetkami do Małopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Krakowie, na dopłatę do usług opiekuńczych, opłaty za schroniska dla osób 

bezdomnych, opłaty za DPS, zwiększone zostały wydatki na bieżącą działalność żłobka w 

Bogumiłowicach. Zwiększone zostały wydatki na modernizację i wyposażenie Sali ślubów, a 

także na realizację zadania pn. Przygotowanie i opracowanie projektu planu ogólnego Gminy 

Wierzchosławice oraz udział w czynnościach związanych ze sporządzeniem tego planu według 

procedur i problematyki określonej w ustawie z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. W formie dotacji celowej dla Gminy Miasta Tarnowa 
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zaplanowano środki  sfinansowanie dodatkowych kursów komunikacyjnych na terenie Gminy. 

Zmieniona została nazwa zadania w zakresie budowy chodników przy drogach powiatowych, z 

zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1344K” przesunięte zostały środki na 

zadanie pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej  - nr 1343 K  relacji Niwka 

– Bobrowniki Małe w miejscowości Rudka – Bobrowniki Małe – etap V.  

Zaplanowane zostały środki na zapłacenie prowizji za sprzedaż białych certyfikatów, dostawę 

i montaż układu kompensacji mocy biernej w Szkole Podstawowej w Mikołajowicach, na 

usuwanie azbestu z terenu Gminy Wierzchosławice oraz na nagrodę motywacyjną dla ucznia za 

bardzo dobre wyniki w nauce. 

W ramach zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2023 roku 

zaplanowano do realizacji: 

1) ułożenie osłony z rur Arota dwudzielnych na przyłączu kablowym w Szkole Podstawowej 

w Rudce, 

2) montaż zadaszenia na budynku Szkoły Podstawowej w Rudce od strony boiska sportowego, 

3) wymiana instalacji wod-kan oraz hydroizolację podłóg w budynku Szkoły Podstawowej 

w Ostrowie, 

4) utrzymanie dróg gminnych, w tym montaż czterech progów zwalniających na drogach 

gminnych, 

5) oświetlenie ulic, placów i dróg, 

6) zakup i montaż ścianek działowych w toaletach w budynku Szkoły Podstawowej w Rudce, 

7) w ramach wydatków majątkowych zabezpieczone zostały środki na wykonanie projektu 

montażu klimatyzacji w budynku Urzędu Gminy. 

W związku z wyborem przez ks. Proboszcza wykonawcy na zadanie pn: „Remont elewacji 

zabytkowego kościoła (XIX w.) pw. Matki Bożej Pocieszenia w Wierzchosławicach” w ramach 

inwestycji dofinansowanej w ramach Programu Odbudowy Zabytków (Polski Ład), realizacja 

zadania rozłożona została na dwa lata, w związku z czym środki zaplanowane na wykonanie 

zadania zmniejszone zostały o kwotę konieczną do zabezpieczenia w 2025 roku.  

-Tadeusz Mitera: Pani Skarbnik wspomniała Pani, że będzie montaż progów, środki na montaż 

progów zwalniających przy drogach i montaż dodatkowego oświetlenia, przy których drogach te 

progi będą i oświetlenie montowane? 

-Ewa Sukta: jeżeli chodzi o oświetlenie to nie montaż oświetlenia tylko na oświetlenie ulic, 

placów i dróg, czyli to są te rachunki, które płacimy za oświetlenie ulic. To nie jest dodatkowy 

montaż.  
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-Małgorzata Moskal: ponieważ otrzymaliśmy od mieszkańców informację na temat 

rozwalonych progów, będziemy tez przede wszystkim je remontować, natomiast wpłynęła 

potężna petycja ze strony miejscowości Łętowice i na drodze w Łętowicach jest przygotowany 

montaż tych progów zwalniających. Mówimy o drodze gminnej w Łętowicach obok Remizy. 

Natomiast pozostałe progi one są zniszczone, będziemy dokładać też do ich remontów progów 

zwalniających, które są niestety po użytkowaniu też w jakimś stopniu uszkodzone.  

-Barbara Knapik: ja mam zapytanie, dobrze rozumiem, że zostały przesunięte środki z budowy 

chodnika w Komorowie na budowę chodnika w Bobrownikach Małych? 

-Małgorzata Moskal: dokładnie, ze względu na opóźnienia w projektach niestety, nie jesteśmy 

w stanie zrealizować tego chodnika w Komorowie w tym roku. W związku z tym mamy jedyny 

projekt, który możemy realizować w Bobrownikach Małych etap V i w tym momencie proszę 

Państwa Radnych, żeby nie stracić dotacji ze strony powiatu na przekazanie tych środków, 

żebyśmy mogli etapować ostatni, właściwie V już tam zostało niewiele, ile się uda zrobić w tym 

roku w tych Bobrownikach to na pewno to przygotujemy. Natomiast na ten moment uważam, że 

stracilibyśmy środki i nie możemy czekać też na ostatnią chwilę na okres zimowy 

w procedowaniu tego chodnika i jego budowy, stąd proszę Państwa Radnych o przesunięcie tych 

środków.  

-Krzysztof Broński: Pani Wójt chciałem zapytać, montaż tych klimatyzatorów w budynku za te 

17 680,00 zł to ile to jest klimatyzatorów i gdzie? 

-Małgorzata Moskal: jest to zaledwie przygotowanie projektu do oczywiście przetargu. Jak 

Państwo zapewne wiecie temperatura, która jest na zewnątrz nie pozwala pracownikom na 

płynną pracę, jest to ponad 32 stopnie  w niektórych pomieszczeniach na terenie budynku Urzędu 

Gminy. Na ten moment przygotowuje Sejm ustawę dotycząca zmian w zakresie warunków pracy, 

przy takiej temperaturze tak naprawdę powinnam pracowników wypuścić do domu. Jest to 

przygotowanie już do tych projektów ustaw, które prawdopodobnie nastąpią w następnym roku 

17 000 jest zaledwie projektem.  

-Krzysztof Broński: dziękuję bardzo. Ja tutaj sugerowałbym, żeby jednak też wziąć pod uwagę 

zrobienie tego klimatyzatora na Dzienniku Podawczym, bo tutaj jednak dużo petentów przebywa, 

czy to do poczty, czy banku, załatwiają różne rzeczy, a rzeczywiście jest tam zaduch dość spory 

w tym momencie przy takich upałach jak teraz są. Dlatego bym prosił, żeby w pierwszej 

kolejności też zamontować tam.  

-Małgorzata Moskal: dziękuję za uwagę.  

-Krzysztof Broński: jeszcze mam jedno pytanie. Jeśli chodzi o odszkodowanie od zalania 

budynków w Szkole w Wierzchosławicach to, że tak powiem pokryło nam to koszt naprawy, czy 

musieliśmy dołożyć, jak to wygląda? 
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-Małgorzata Moskal: tak naprawdę Wykonawca poczuł się do odpowiedzialności i te wszystkie 

roboty, które w trakcie tego zalania miały nastąpić Wykonawca, który wtedy tą szkołę 

remontował,  odszkodowanie wpłynęło dodatkowo.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, Tadeusz Mitera, 

Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Knapik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr 

LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

-Ewa Sukta: w związku z dokonaniem zmian w budżecie Gminy Wierzchosławice na 2024 rok, 

w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2024-2033 uaktualnione zostały 

wielkości dochodów i wydatków zgodnie ze zmianami wprowadzonymi w budżecie na 2024 rok. 

W załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF zwiększony limit dla przedsięwzięcia pn. 

„Przygotowanie i opracowanie projektu planu ogólnego Gminy Wierzchosławice oraz udział 

w czynnościach związanych ze sporządzeniem tego planu według procedur i problematyki 

określonej w Ustawie z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym: 

oraz zmieniony został limit dla przedsięwzięcia pn. „Modernizacja i rozbudowa placówek 
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edukacyjnych na terenie Gminy Wierzchosławice”, ponadto w związku z wyborem wykonawcy 

i zmianą terminów realizacji przedsięwzięcia pn. „Remont elewacji zabytkowego kościoła (XIX 

w.) pw. Matki Bożej Pocieszenia w Wierzchosławicach” zmienione zostały limity w latach 2024 

i 2025. Wprowadzone zostało nowe przedsięwzięcie pn. „Wdrożenie Programu Ochrony 

Powietrza w Gminie Wierzchosławice” dofinansowanego z Programu Fundusze Europejskie dla 

Małopolski 2021-2027, realizację projektu zaplanowano w latach 2024-2026.      

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Gosławicach. 

-Andrzej Pittner: W dniu 16.09.2023 r. Zebranie Wiejskie Sołectwa Gosławice  uchwałą Nr. 

2/2023 podjęło decyzję o przyznaniu dotacji do utrzymania gotowości bojowej dla OSP  

w Gosławicach w kwocie 6 000,00 zł. Ochotnicza Straż Pożarna w Gosławicach przyznaną 

dotację przeznaczy na zakup sprzętu do zapewnienie gotowości bojowej jednostek ochrony 

przeciwpożarowej tj. kompletu węży hydraulicznych do zestawu ratownictwa technicznego 

pozyskanego z Komendy Miejskiej PSP w Tarnowie. Doposażenie w specjalistyczny sprzęt 

ratownictwa technicznego podniesie sprawność i bezpieczeństwo działań ratowników oraz 
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efektywność działań ratowniczych podczas miejscowych zagrożeń w wypadkach 

komunikacyjnych i akcjach technicznych.  

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały w sprawie przyznania 

dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gosławicach. 

-Tomasz Jachimek: uchwała jest z ubiegłego roku, a zestaw hydrauliczny już w tym roku tak? 

Zapobiegawczo to OSP tak zrobiło? 

-Andrzej Pittner: to już jest kwestia Zarządu OSP i zebrania walnego sołectwa.  

-Tomasz Jachimek: przekazane były na sprzęt, a nie na węże tam, został po prostu zmieniony na 

węże tak?  

-Małgorzata Moskal: w trakcie roku doszło do zmiany zebrania wiejskiego i to, że fundusz 

sołecki przeznacza pieniądze na gotowość bojową to ogólnie. Zebranie sołeckie przeznacza 

kwotę i przeznacza jakby zadanie. Natomiast szczegółowość tego zadania w tym momencie 

określona, gdzie środki nie zostały spożytkowane do tego czasu tylko w momencie, gdy 

Gosławice dzięki Panu Komendantowi Gładyszowi otrzymały te węże to doszło jeszcze jakby do 

uzupełnienia całego sprzętu i stąd prośba, żeby dokładnie na ten zakres zadania, na taką 

szczegółowość zadania przekazała Rada te pieniądze. A ponieważ jest to w gestii Rady Gminy, 

a nie zebrania wiejskiego to stąd taki projekt uchwały, która mówi wprost o tym dofinansowaniu, 

czyli jakby dotacji. Jest to prawne rozwiązanie. 

-Andrzej Pittner: dodam, że pierwotnie tam były inne zamiary zakupu jeszcze bodajże ubrań 

lub agregatu prądotwórczego, ale że zaistniała taka sytuacja dlatego właśnie jest ta zmiana tak, 

jak Pani Wójt to przedstawiła.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gosławicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego 

zadania pn. „Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji : 

Niwka – Bobrowniki Małe w miejscowości Rudka – Bobrowniki Małe – Etap V”. 

-Małgorzata Moskal: tak, jak wspominałam przy uchwale budżetowej proszę Państwa Radnych 

o zmianę w tym roku i realizację chodnika na drodze powiatowej relacji 1343 K w miejscowości 

Niwka – Bobrowniki Małe ten etap V, który mam nadzieję, że uda nam się dokończyć do tego 

zakrętu. Taki jest przynajmniej zamiar, żeby do tego przystanku ten chodnik mogliśmy skończyć. 

Pytań oraz uwag nie było.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania pn. 

„Budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji : Niwka – 

Bobrowniki Małe w miejscowości Rudka – Bobrowniki Małe – Etap V”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, Tadeusz Mitera, 

Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (1) 

Barbara Knapik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV/505/2024 

Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie przejęcia przez Wójta 

Gminy Wierzchosławice zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1344 K 

relacji : Wierzchosławice – Komorów – Rudka w m. Komorów w km 0+000- 0 + 777 w 

zakresie inwestycji obejmującej opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

chodnika. 

-Małgorzata Moskal: jednocześnie wnosimy do Państwa Radnych o przystąpienie do tej 

uchwały ze względu na podpisanie, Państwo musicie wyrazić zgodę na przystąpienie 

w porozumieniu ze starostwem  do realizacji tego chodnika. Jak wiemy wszystkie drogi 

i wojewódzka i powiatowa jest współfinansowana przez Urząd Gminy Wierzchosławice 

w zakresie pół na pół stąd prośba o podjęcie właśnie tej uchwały.  

Pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXIV/505/2024 Rady 

Gminy Wierzchosławice z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy 

Wierzchosławice zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 1344 K relacji : 

Wierzchosławice – Komorów – Rudka w m. Komorów w km 0+000- 0 + 777 w zakresie 

inwestycji obejmującej opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy chodnika. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miasta Tarnów. 

-Małgorzata  Suda: stosownie do zapisu zawartego w art. 220 ust. 1 ustawy o finansach 

publicznych z budżetu jednostki samorządu terytorialnego może być udzielona innym 

jednostkom samorządu terytorialnego pomoc finansowa w formie dotacji celowej lub pomoc 

rzeczowa. Działając w imieniu społeczności lokalnej i w trosce o trwałe zaspokojenie potrzeb  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej Gmina 

Miasta Tarnowa na mocy porozumienia z Gminą Wierzchosławice przejmie obowiązku 

organizatora transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej nr 100 Tarnów, Mościce Plac – Wierzchosławice - Dwudniaki. Udzielenie tej 

pomocy finansowej na pewno przyczyni się do poprawienia transportu zbiorowego, z którym jak 

wiecie Państwo nie jest do końca na terenie gminy dobrze, więc w związku z tym proszę 

o podjęcie tejże uchwały.   

-Małgorzata Moskal: dzisiaj dodatkowo dosłaliśmy do Państwa wyniki ankiety, która wpłynęła 

do Urzędu Gminy. Tych ankiet wpłynęło ponad 970, opracowaliśmy taką krótką informację na 

temat w jakim stopniu i w jakich godzinach jest ten zakres potrzebny. Oczywiście wprowadzamy 

to testowo na ten moment, ponieważ jest to dofinansowanie z budżetu i niestety wiadomo, że 

środki mamy ograniczone w tym roku. Prosiłabym Państwa Radnych o przemyślenie dość mocno 

tego porozumienia, bo nie ukrywam, że ma to na tyle duże znaczenie, że ten autobus jest 

klimatyzowany, jest w określonych godzinach, jest to tak, jak powiedziałam testowo. 

W przypadku mam nadzieję 1 stycznia chciałabym z Państwem usiąść raz jeszcze i porozmawiać 

o ewentualnych dodatkowych możliwościach, żeby zaopatrzyć cała gminę Wierzchosławice 

w komunikację. Prowadzimy takie rozmowy nie ukrywam jeszcze dodatkowo oprócz 

przewoźników z Kolejami Małopolskimi. Jeżeli się uda to będziemy realizować te połączenia, 

żeby płynność komunikacyjna była i wykluczenie komunikacyjne w gminie Wierzchosławice nie 

istniało.  

-Tomasz Jachimek: czy ta kwota 60 582,91 zł wystarczy nam do końca roku na wprowadzenie 

tej komunikacji, czy coś będziemy musieli dołożyć? 

-Małgorzata Moskal: nie, są to kwoty wyliczone na 4 kursy dziennie w dni robocze, na ten 

moment jest to ostateczny koszt, który wystarcza, porozumienie jest podpisywane, oczywiście 

jeżeli Państwo wyrażą taką zgodę z Miastem Tarnowem. Jeżeli po dzisiejszej sesji taki sygnał 

będzie jeszcze w tym tygodniu nastąpi sesja nadzwyczajna w Urzędzie Miasta Tarnowa i jeszcze 

w tym tygodniu postaramy się podpisać porozumienie, żeby z dniem 1 września ta komunikacja 

ruszyła.  

-Tadeusz Mitera: Pani Wójt wspomniała Pani, że ponad 900 osób brało udział w tej ankiecie. Ja 

rozumiem, że gdyby 900 osób jeździło autobusami to byśmy naprawdę nie musieli dopłacać. 

Z reguły z ankietami jest tak, że biorą udział ludzie, którzy w ogóle nie jeżdżą autobusami. Na 

przykład jeżeli u mnie był problem z autobusami, jeden Pan się zadeklarował, że puści listę to się 

podpisało 60 osób. Później jeździły 4 osoby. Miesięczny płaciłem, przez 3 miesiące nie jeździłem 
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tym autobusem. Więc ja bym tak nie brał na poważnie tej deklaracji 900 osób, bo jak będzie 

z tych 900 osób 150 jeździło to będzie dobrze.  

-Małgorzata Moskal: a czy Pan wie w jakiej cenie jest bilet miesięczny w tej chwili w Janpolu? 

-Tadeusz Mitera: nie jeżdżę, ostatnio nie jeździłem Janpolem.  

-Małgorzata Moskal: to powiem tak, na ten moment bilet miesięczny w firmie Janpol do tej 

pory kosztował 129 zł. Firma Janpol podnosi cenę biletów, od września jak dobrze pamiętam 152 

zł będzie cena biletu miesięcznego. Jeżeli nie będziemy mieć alternatywy szanowni Państwo 

z Miastem Tarnowem, a na ten moment dostaniemy bilet miesięczny w cenie 80 zł to sami się 

wykończymy. Jeżeli nie podejmiemy żadnych działań. Zrobiliśmy Szanowni Państwo powiem 

wprost monopol na firmie Janpol, bo oprócz tego, że firma Janpol wozi przewoźnika jako 

przewoźnik prywatnie to jeszcze mamy z nimi podpisaną do końca roku umowę. Nie mamy 

żadnego innego przewoźnika na terenie Wierzchosławic stąd takie ceny biletów.  

-Tadeusz Mitera: ja nie mówię, bo komunikacja jest bardzo potrzebna, tylko sugeruję, że te 900 

osób…  

-Małgorzata Moskal: ktoś to musiał wysłać Panie Radny, pochylić się nad tym, żeby kilka 

minut poświęcić na to, żeby tą ankietę wypełnić.  

 -Tadeusz Mitera: żeby 900 osób jeździło to by było bardzo dobrze, żeby 450 jeździło to by 

było dobrze.  

-Małgorzata Moskal: bardzo byśmy chcieli. Pamiętajmy, że należy zaczynać od początku 

dlatego bardzo się cieszę, że tak też Pan podchodzi do tego dlatego włączamy testowo tak, jak 

powiedziałam.  

-Tadeusz Mitera: oczywiście, ja jestem za tym, żeby komunikacja była. 

-Konrad Marszałek: a czy jest jakaś możliwość, jeżeli ta komunikacja się sprawdzi, czy ta 

liczba kursów na przykład może zostać zwiększona, powinna zawierać punkt w danej 

miejscowości, w tym momencie komunikacja, ta która będzie jeździła ona będzie powielała trasę 

troszkę Janpola, będzie drogą główną jechała, a jednak my mamy problem z dostępnością z tych 

miejscowości oddalonych od drogi powiatowej, czy wojewódzkiej i te osoby mają problem 

z dojazdem, jakbyśmy mieli taki całościowy obraz tego z jakiego miejsca, bo zależy ludziom 

bardzo na komunikacji prawda, ta ankieta pokazuje, że nie ma tutaj bez dwóch zdań ta 

komunikacja jest potrzebna tylko kwestia tego komu jest potrzebna.  

-Małgorzata Moskal: mamy dla Państwa przygotowaną analizę, ale to myślę na inną komisję 

budżetową, bo tak, jak powiedzieliśmy testowo podchodzimy do tematu, to że rozmawiamy 

z Urzędem Miasta Tarnowa to tak, jak powiedziałam nie zamykamy się na tych rozmowach 

i mamy świadomość, że nie chodzi tylko o Wierzchosławice tylko o dużo innych miejscowości 
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na terenie gminy, więc staramy się, żeby w najbliższym czasie przygotować dla Państwa na 

komisje, bo mamy pewne dane już, na temat przejazdów i korzystania z pewnych miejsc, 

natomiast mamy też informację od ludzi na temat, jakości przejazdów obecną komunikacją, na 

temat kultury, rozkładu jazdy, proszę spojrzeć na przystanki, ja zobaczyłam tylko na jednym 

przystanku rozkład jazdy. Zwracałam uwagę firmie Janpol na ten temat. Do tej pory tego tak 

naprawdę nie ma. Zwróciliśmy się z pismem, nie otrzymaliśmy odpowiedzi z tego, co pamiętam 

od firmy Janpol, mam nadzieję, że w związku z 1 września rozkład jazdy też się pojawi na 

przystankach autobusowych naszej gminy. Jeżeli nie to będziemy dążyć do tego, żeby 

wprowadzić inne po prostu możliwe rozwiązanie komunikacyjne na terenie całej gminy. Proszę 

pamiętać, że to też jest decyzja Rady Gminy, która tak naprawdę w jakimś tam stopniu będzie 

musiała dołożyć do budżetu, będziemy się starać na pewno o fundusz autobusowy, ale proszę 

pamiętać też, że fundusz autobusowy jest na nowe linie i niestety wyklucza komunikację miejską. 

Ostatnio rozmawiałam z Panem Wojewodą Krzysztofem Klęczarem, zwracałam uwagę, również 

Pan Prezydent Jakub Kwaśny jest w stałym porozumieniu ze mną, obydwoje monitujemy temat 

i jeżeli jakikolwiek wpływ uda nam się, mieć jakąkolwiek opinię na ustawę to na pewno 

będziemy odzywać się do wszystkich posłów w tej sprawie, żeby wziąć to pod uwagę, bo to jest 

problem nie tylko dla gmin wokół miast powiatowych, ale dla samego miasta, który taką 

komunikację posiada i też zainwestował olbrzymie środki w swój tabor.  

-Tadeusz Mitera: ale przewoźnicy firmy Janpol tak, czy tak przejeżdżają przez naszą gminę 

i tak, czy tak on tą trasę będzie miał. A to nie Starostwo odpowiada za tą komunikację?  

-Małgorzata Moskal: wydaje zezwolenie. Za przystanki odpowiada gmina. Jeżeli Janpol nie 

odpowie będziemy zwracać się do Starostwa.  

-Konrad Marszałek: ale popatrzmy na inne gminy w naszym powiecie, te gminy, które 

zdecydowały się zrezygnować z komunikacji miejskiej tej tarnowskiej, one już nie wracają, to są 

te tematy takie na biegu. Wójt podaje kwoty, że musiałby dopłacić 2 miliony więcej do 

komunikacji miejskiej. 

-Małgorzata Moskal: tylko Państwo pamiętajcie, tak czy tak to są dopłaty z budżetu gminy. 

Ważną jest informacją to ile na ten moment nie dostaliśmy oferty z Kolei Małopolskich, 

podjęliśmy takie rozmowy, to poprzedni Wójt doprowadził do takiej sytuacji, że mamy jedna 

firmę. Jest 3 miesiące naszej kadencji i też próbujemy to zmienić. To są duże nakłady finansowe, 

ale musimy mieć alternatywę, tak uważam.  

-Tadeusz Mitera: Pani Wójt nie zgodzę się z Panią, na dobrą sprawę w poprzedniej kadencji 

komunikacją to interesowałem się ja, może jeszcze jedna osoba. Nikogo nie interesowała 

komunikacja. Proszę sobie przejrzeć wszystkie sesje, jak było z komunikacją, dwie osoby tym się 

interesowały, nikt więcej.  

-Krzysztof Broński: tak naprawdę Pan się interesował, ja też natomiast tak, jak były Wójt Mróz 

powiedział, że nikt nie chce się zgłosić do gminy, ale nie rozmawiał dalej, to właśnie o to chodzi.  
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-Tadeusz Mitera: ale mówiliśmy o komunikacji jasno, żeby ta komunikacja była, tylko to była 

kwestia pieniędzy, żeby dołożyć. 

-Krzysztof Broński: ale i tak uważam, że dołożyć trzeba. Jakby Pani Wójt powiedziała, jakie to 

będą stawki miesięczne dla dziecka i osoby dorosłej? 

-Małgorzata Suda: przepraszam, że wejdę w zdanie. Trasa na terenie gminy jest 14,8 km. 

Stawka za jeden wozokilometr to jest 12,48, które my musimy zapłacić, czyli zakładając, że 

wrzesień ma 21 dni roboczych razy 4 kursy w ciągu dnia to jest 84 przejazdy razy 14,8 daje nam 

1243,2 wozokilometra razy stawka czyli 12,48 daje nam 15 512,14 stąd są te wyliczenia.  

-Krzysztof Broński: mi chodzi bardziej o to, żeby Pani przedstawiła, czy Pani Wójt, jak będzie 

wyglądał bilet miesięczny dla młodzieży, dla dorosłego… 

-Małgorzata Suda: cena biletu jest na stronie, tam są informacje na temat cennika.  

-Małgorzata Moskal: jest to testowa, Urząd Miasta też w jakimś stopniu będzie dopłacał do 

tego, musi być też decyzja Rady Miasta w Tarnowie, włączmy się w linię taką, że jeżeli 

abonament kupujemy na wszystkie linie, a on w tej chwili o ile dobrze pamiętam kosztuje 80 zł 

chyba na linie to wtedy jeździmy w mieście wszystkimi liniami. Natomiast nie ukrywam, że też 

będziemy dążyć, bo to jest jednak bilet poza strefą tarnowską, Pan Prezydent będzie dążył do 

biletu aglomeracyjnego, będzie wyznaczał strefy, wtedy przypuszczam, że ta kwota wzrośnie, ale 

wtedy w takiej sytuacji mamy świadomość tego i jest taka rozmowa z Prezydentem Miasta 

Tarnowa, że MPK się podzieli wpływami z biletów wtedy do Urzędu Gminy, automatycznie 

zniweluje tamtą różnicę wpływu z biletu, który będziemy mieli. Statystycznie każdy autobus ma 

możliwy zamontowany licznik nad drzwiami, fotokomórkę, więc te dane pozwolą nam na 

uzyskanie pełnej informacji na ile możemy się też pewnych rzeczy spodziewać i znowu siadamy 

do rozmów, bo jeżeli tę linię chcemy pociągnąć od 1 stycznia dalej za zgodą oczywiście Rady to 

będą konkretne dane i wyliczenia do tego, żebyśmy ustanowili jaka jest cena tego biletu 

aglomeracyjnego, jak wygląda możliwość dofinansowania kursów, jakie są to rozkłady. Na ten 

moment rozkład też już mamy przygotowany, odczytam Państwu. Pętla, która się tworzy to jest 

godzina 5:55 z Tarnowa Mościc, tak wyjeżdża ten autobus i ona tworzy taką pętlę, że na przykład 

Wierzchosławice Dwudniaki sklep jest o 6:14 i wraca z powrotem do miasta Tarnowa, czyli na 

plac przy Azotach o godz. 6.33, czyli takiej, żeby zdążyć na 7:00 do Azotów, na 7:10 przeważnie 

do szkół, bo tak mniej więcej rozpoczynają się lekcje, tak też z ankiety wynika i rozmów 

z mieszkańcami również. Drugi kurs zaczyna się o 6:55 z Tarnowa Mościc, Wierzchosławice 

Dwudniaki sklep jest 7:14 tak, żeby patrzeć w połowie trasy i 7:33 ląduje w Tarnowie 

Mościcach. W przeciągu zaledwie kilku minut będzie możliwość przesiadki i przejazd 9, czy 0 

dalej w kierunku Tarnowa. Natomiast w godzinach popołudniowych szacujemy kurs o godz. 

15:35 ze względu na to, żeby wszyscy doszli, dojechali do tego placu w Mościcach, będzie miał 

mniej więcej przyjazd Wierzchosławice Dwudniaki sklep 15:54 i 16:13 jest z powrotem 

w Tarnowie Mościcach, więc to jest taki kurs popołudniowy. Następny kurs jest 16:35, bo nie 
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wszyscy (też zdajemy sobie z tego sprawę) też na niego zdążą i również Wierzchosławice 

Dwudniaki sklep godz. 16:54 i 17:14 wraca do Tarnowa. Takie 4 kursy po tej ankiecie, po 

rozmowach z mieszkańcami, informacji też przecież od Państwa Radnych, też z poprzednich 

ustaleń z poprzednią Radą Gminy Wierzchosławice, bo jednak te rozmowy były burzliwe, 

natomiast nie przypominam sobie, żeby opozycja była zapraszana do innych rozmówi i na 

przykład Mikołajowice zgłaszały uwagi do rozkładu autobusów, który został ustalony przez 

poprzedniego Wójta. W tym momencie wiemy, że jest niedopasowany do przejazdów Janpola 

Wierzchosławice- Tarnów i niedopasowany do MPK. 

-Krzysztof Broński: Pani Wójt jeszcze mam pytanie, ten autobus będzie jechał z Mościc i będzie 

skręcał jak? Będzie jechał przez Szujec, Dwudniaki, Trzydniaki i Wolę, czy w drugą stronę? 

-Małgorzata Moskal: jesteśmy na głównym placu w Mościcach, przejeżdżamy główną drogą 

przez Kępę Bogumiłowicką, ulicą Witosa, na Ostrów przez stary most powiatowy, wjeżdżamy 

w Ostrów, Kolonię Wierzchosławice, pod szkołę pod kościół, następnie na rondzie 

w Wierzchosławicach kierujemy się na Wolę, Wolą do końca obok Białych Ługów wjeżdżamy 

w trasę Radłowską, skręcamy obok Muzeum Wierzchosławice Dwudniaki, następnie główną 

powiatową drogą obok szkoły na Dwudniakach jedziemy Wierzchosławice Trzydniaki, 

wjeżdżamy do samego końca i przez Szujec wracamy do ronda i tą samą trasą wracamy do 

Tarnowa.  

-Krzysztof Broński: rozumiem, że będziemy mieli bilety mimo, że dopłacimy te 16 000 dla 

mieszkańca, czy dla dziecka przez połowę, ponieważ 133 zł dzisiaj płacę córce za bilet. 

-Barbara Knapik: 150 już teraz… 

-Krzysztof Broński: tak i nie mogę go kupić 30-go, ani 31-go, tylko 1-go lub 2-go, w zależności 

jak sobie tam Pani otworzy zeszyt, więc i tak córka musi sobie bilet kupić w dwie strony za 15 zł, 

więc tak naprawdę bilet mnie kosztuje dzisiaj 160 zł. Nie można kupić biletu na dwa, trzy 

miesiące do przodu i nie można zapłacić przelewem, blikiem, trzeba jechać osobiście na Wolę 

Radłowską, to jest w ogóle nieporozumienie, nie mówiąc o tym, że autobusy nie jeżdżą przez 

Szujec tylko wielokrotnie widzieliśmy jak jeżdżą przez Osiedle Dębowskie.  

-Małgorzata Moskal: tak, zapewne Państwo wiecie, że bilet można kupić tylko na Woli 

Radłowskiej, natomiast w autobusie miejskim przez blik i u kierowcy, także możliwości zakupu 

biletu jest bardzo dużo dla osób młodych i dla starszych również.   

-Konrad Marszałek: wiadomo kiedy może być to wdrożone i kiedy ruszy ta komunikacja? 

Podczas tego remontu będziemy mieć problem z włączeniem się do ruchu tutaj od drogi 

powiatowej, a wiemy, że na miesiąc pomiędzy wrześniem, a październikiem planowane jest 

w ogóle zamknięcie tej drogi powiatowej, tam nie będzie kompletnie przejazdu.  

-Małgorzata Moskal: ja takich informacji z Zarządu Dróg Wojewódzkich na ten moment nie 

mam. Słyszałam, Zarząd Dróg Wojewódzkich kontaktował się ze mną na temat opóźnień 
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realizacji inwestycji na drodze 975, natomiast informacji na temat zupełnego zamknięcia tej drogi 

nie posiadam. A odnośnie wdrożenia komunikacji to tak, jak powiedziałam, jeżeli Państwo 

podejmiecie taką decyzję i Rada Miasta Tarnowa również to autobusy ruszą od 1 września.  

-Krzysztof Broński: w mojej ocenie wydaje mi się, że jeżeli autobus wyjedzie 15:35 to i tak ten 

ruch już się robi, ponieważ Azoty i tak większość wychodzi punkt 15:00, czy przed 15:00, potem 

już jest dobry przejazd. Ale jak zamkną całkowicie drogę to wtedy będzie problem.  

-Tomasz Jachimek: drodzy Radni, ani my, ani Pani Wójt nie mamy żadnego wpływu, to, że się 

autobus spóźni to przecież helikoptera nie podstawimy, ani Pani Wójt. My z tym nic nie zrobimy.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta 

Tarnów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

10. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Wierzchosławice a Gminą Miasta 

Tarnowa w sprawie powierzenia zadania w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

-Małgorzata  Suda: godnie z art. 74 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2024r., poz. 609 z późn. zm.), gminy mogą zawierać porozumienia 

międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich określonych przez nie zadań publicznych. 

Podjęta uchwała umożliwi podpisanie porozumienia z Gminą Miasta Tarnów w oparciu o które, 
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Gmina Miasta Tarnowa będzie wykonywała zadanie publiczne polegające na zaspokajaniu 

zbiorowych potrzeb ludności z terenu Miasta Tarnowa i Gminy Wierzchosławice w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. Porozumienie międzygminne określi szczegółowe warunki 

wykonywania przez Gminę Miasta Tarnowa ww. zadania. W związku z tym proszę o podjęcie tej 

uchwały.  

Pytań oraz uwag nie było.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Wierzchosławice a Gminą Miasta Tarnowa w sprawie 

powierzenia zadania w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

11. Wolne wnioski. 

-Krzysztof Wiśniewski: ja mam jeszcze taką prośbę, aby na następnej komisji zgłaszać się przez 

wciśnięcie w programie, bo później ktoś czeka długo w kolejce do wypowiedzi. Tylko o to bym 

prosił.  
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12. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

2 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Karolina Ducinowska      Krzysztof Wiśniewski 


